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Warm regards, 
Aisha Ashraf 
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Dear Parents,

Assalamulaykum and warm greetings from Pinnacle American School.
We are delighted to share with you the highlights and important updates for this week
as we continue our journey of fostering academic excellence, student well-being, and
strong home–school partnerships.

1. Reflection on Last Week’s Holiday
We hope you and your families enjoyed the extended UAE holiday break last week. It
was a wonderful opportunity for rest, quality family time, and reflection. We are
pleased to welcome our students back with renewed energy and enthusiasm for
learning.

2. Baseline Tests This Week
This week, students across grade levels will be completing their baseline assessments.
These assessments are not exams and there is no need for revision or preparation at
home. Their purpose is to help teachers understand each child’s starting point so that
learning can be tailored to individual needs.
To support your child, we encourage you to focus on healthy routines:

Ensuring a good night’s sleep.
Providing a nutritious breakfast and healthy snacks.
Arriving to school on time and ready to learn.

Please note that no separate timetable will be issued for these tests. Teachers will
conduct them during regular class times in a calm and supportive environment.

3. Parent Orientation – Revised Date to Follow
Our Parent Orientation is an important opportunity to strengthen communication,
share school policies, and discuss how parents and teachers can work together to
support student success. Please note that the original date has been postponed. A
revised schedule will be shared with you shortly. We thank you for your understanding
and look forward to meeting you soon.



4. Home–School Partnership
We remain committed to open communication with our families. Your role in
supporting your child’s education at home and engaging with school activities is vital
to their success. In particular, we kindly ask parents to support us in the following
ways:

Healthy Eating: Please ensure your child brings a nutritious lunch and snacks to
school. Balanced meals help children stay alert, focused, and energized for
learning. We encourage avoiding sugary drinks and snacks.
Following School Rules: Reinforcing at home the importance of respect,
responsibility, and positive behavior helps children thrive in a safe and supportive
school environment.
Correct School Uniform: Wearing the school uniform properly promotes a sense of
identity, equality, and pride in belonging to the Pinnacle community. We ask
parents to ensure children come dressed neatly in the required uniform each day.

Together, we can provide our students with a consistent message that supports both
their academic and personal growth.
Closing Message
As we continue the new term after the holiday, let us embrace it with positivity,
dedication, and a growth mindset. Every day is an opportunity for our students to
learn, improve, and shine. With your support at home and our commitment at school,
we are confident that this will be a term filled with achievement, joy, and success.

Thank you for your continued trust and support in making Pinnacle American School a
nurturing and inspiring environment.
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أولياء الأمور الأعزاء،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

تحياتنا الحارة من مدرسة بينكل الأمريكية.

يسعدنا أن نشارككم أبرز النقاط والتحديثات الهامة لهذا الأسبوع، بينما نواصل رحلتنا نحو تعزيز

التميز الأكاديمي، ورفاهية الطلاب، وبناء شراكة قوية بين المنزل والمدرسة.

1. التأمل في عطلة الأسبوع الماضي
 نأمل أنكم قضيتم العطلة في الأسبوع الماضي بأوقات مليئة بالراحة والوقت العائلي والتأمل.

ويسعدنا أن نرحب بعودة طلابنا إلى المدرسة وهم مفعمون بالطاقة والحماس للتعلم من جديد.

2. اختبارات الأساس هذا الأسبوع
 خلال هذا الأسبوع، سيقوم الطلاب في جميع الصفوف بأداء اختبارات الخط الأساسي. هذه

الاختبارات ليست امتحانات، ولا تتطلب أي مراجعة أو تحضير مسبق في المنزل. هدفها هو

مساعدة المعلمين على فهم نقطة البداية لكل طالب، حتى يتمكنوا من تكييف التعليم بما

يتناسب مع احتياجاتهم الفردية.

لدعم طفلكم، نشجعكم على الالتزام بروتين صحي يشمل:

ضمان نوم جيد خلال الليل.

تقديم فطور مغذي ووجبات خفيفة صحية.

الحضور إلى المدرسة في الوقت المحدد والاستعداد للتعلم.

يرجى ملاحظة أنه لن يتم إصدار جدول زمني منفصل لهذه الاختبارات، حيث سيجريها

المعلمون خلال الحصص الدراسية المعتادة، في بيئة هادئة وداعمة.

ا 3. اجتماعات أولياء الأمور – سيتم تحديد الموعد الجديد لاحقً
 لقاء أولياء الأمور يُعد فرصة مهمة لتعزيز التواصل، ومشاركة السياسات المدرسية، ومناقشة
سبل التعاون بين الأهل والمعلمين لدعم نجاح الطلاب. نود إعلامكم بأنه قد تم تأجيل الموعد

الأصلي، وسيتم تزويدكم بالجدول الجديد قريبًا. نشكر لكم تفهمكم ونتطلع إلى لقائكم قريبًا.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات
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4. الشراكة بين المنزل والمدرسة
 نحن ملتزمون بالتواصل المفتوح مع عائلاتنا. إن دوركم في دعم تعليم أبنائكم في المنزل

والمشاركة في الأنشطة المدرسية أمر حيوي لنجاحهم. ونرجو من أولياء الأمور دعمنا بشكل

خاص في الجوانب التالية:

التغذية الصحية: الرجاء التأكد من أن طفلكم يحضر إلى المدرسة بوجبات غداء ووجبات

خفيفة مغذية. فالوجبات المتوازنة تساعد الأطفال على البقاء متيقظين، ومركزين،
ونشيطين من أجل التعلم. ونشجع على تجنب المشروبات والأطعمة الغنية بالسكر.

اتباع قواعد المدرسة: تعزيز أهمية الاحترام، والمسؤولية، والسلوك الإيجابي في المنزل،
يُساعد الأطفال على النجاح في بيئة مدرسية آمنة وداعمة.

الزي المدرسي الصحيح: ارتداء الزي المدرسي بشكل لائق يُعزز الشعور بالهوية، والمساواة،

والفخر بالانتماء إلى مجتمع بينكل . ونرجو من أولياء الأمور التأكد من أن الطلاب يأتون إلى

المدرسة مرتدين الزي المدرسي المطلوب بشكل أنيق يوميًا.

ا، يمكننا إيصال رسالة موحدة لأبنائنا تدعم نموهم الأكاديمي والشخصي. معً

رسالة ختامية

 بينما نواصل الفصل الدراسي الجديد بعد العطلة، دعونا نستقبله بالإيجابية، والالتزام، وعقلية
النمو. فكل يوم يمثل فرصة لطلابنا ليتعلموا، ويتطوروا، ويتألقوا. وبدعمكم في المنزل والتزامنا

في المدرسة، نحن على يقين بأن هذا الفصل سيكون مليئًا بالنجاح، والفرح، والإنجازات.

شكرًا لكم على ثقتكم ودعمكم المستمر في جعل مدرسة بينكل الأمريكية بيئة تعليمية محفزة
وملهمة.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات
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مع تحياتي،
عائشة أشرف

مديرة المدرسة


